
غلامحسین محسنی اژه ای، رئیس دستگاه قضا روز گذشته در دیدار 
با دانشــجویان دانشگاه یاسوج از محکومیت سیدجواد ساداتی نژاد، 
وزیر ســابق جهاد کشاورزی به سه ســال زندان خبر داد و اعلام کرد: 
در این پرونده هشت نفر دیگر هم محکوم شده اند که درخواست ماده 
477 کرده اند؛ ماده ای از قانون آئین دادرسی کیفری که براساس آن: 
»درصورتی که رئیس قوه قضائیه رای قطعی صادره از هریک از مراجع 
قضایی را خلاف شــرع بین تشخیص دهد، با تجویز اعاده دادرسی، 
پرونده را به دیوان عالی کشــور ارسال می کند تا در شعبی خاص که 
توسط رئیس قوه قضائیه برای این امر تخصیص می یابد، رسیدگی و 
رای قطعی صادر نماید. شعب خاص مذکور مبنیاً برخلاف شرع بین 
اعلام شده، رای قطعی قبلی را نقض و رسیدگی مجدد اعم از شکلی و 
ماهوی به عمل می آورند و رای مقتضی صادر می نمایند.« البته اژه ای 

نامی از 8 نفر دیگر نبرد. 
بــا این حال مهم تریــن نکته در اظهــارات اژه ای محکومیت یکی از 
بالاتریــن مقامات دولتی یعنی وزیر ]ســابق[ یک دولت به فســاد بود. 
ساداتی نژاد، نماینده ســابق مجلس و وزیر کشاورزی دولت سیزدهم و 
دارای دکتری هیدرولیک و مهندســی هیدرولوژی از دانشــگاه دولتی 
مســکو اســت که در ۲۰ مرداد ۱4۰۰ به  عنوان وزیر پیشــنهادی جهاد 
کشــاورزی دولت ابراهیم رئیسی به مجلس معرفی شد و در تاریخ سوم 
شــهریورماه ۱4۰۰ با ۲۵۳ رای موافق، ۲7 رای مخالف و 4 رای ممتنع 
نماینــدگان به  عنوان وزیر جهاد کشــاورزی دولت ســیزدهم از مجلس 
رای اعتماد کســب کرد. او اهل کاشان است و همچنین سابقه حضور 
در مجالس دهم و یازدهم را به عنوان نماینده کاشــان و آران و بیدگل در 
کارنامه خود دارد. او که مدت هاست نامش با پرونده های فساد گسترده 
ارزی از جمله فساد ۱۱۰۰ میلیارد تومانی در پرونده »نهاده های دامی« 
و فســاد ۱4۰ هزار میلیاردی در »پرونده چای دبش« گره خورده است، 

برکنار شد. برکناری هایی که به صورت استعفا اعلام شد.

حمایت همه جانبه دولت سیزدهم از وزیر متخلف �
همزمــان با برکناری او اما زمزمه هایی مبنی بر دســتگیری اش به 
دلیل مفاسد اقتصادی شنیده شد. طرفه آنکه علی بهادری جهرمی، 
ســخنگوی دولت در واکنش به این شایعات از او حمایت کرده و گفته 
بود: »آقای ساداتی نژاد استعفا دادند و استعفای ایشان پذیرفته شد، 
اکنون نیز یکی از معاونان سابق ایشان، سرپرست وزارتخانه است. آن 
چیزهایی که گفته می شــود شایعه اســت، صحت ندارد و نباید بدان 
توجه کرد. دولت اکنون از کمک های ایشــان اســتفاده می کند و در 
آینده نیز همکاری هایی خواهیم داشت.« بهادری جهرمی در موردی 
دیگر هم مامور به حمایت از وزیر متخلف جهاد کشاورزی شده و ادعا 
کرده بود: »مدیریت ساداتی نژاد در حوزه مدیریت غذایی موجب شد 
که کشور دچار مشکلی در این حوزه نشود، اما بنابر ارزیابی هایی که 
صورت گرفت رئیس جمهور تصمیم به تغییــر مدیریتی در این حوزه 
گرفتنــد.« در یک مورد حتــی منصوری، معاون اجرایی رئیســی در 

نشستی از ساداتی نژاد وزیر استیضاح شده و متخلف تشکر کرد. 
بخشی از حمایت رئیسی از ساداتی نژاد اما مربوط به پرونده چای 
دبــش بود. به این معنا کــه با وجود ادعای ابراهیم رئیســی مبنی بر 
برکناری ۶۰ نفر بر ســر ماجرای چای دبش، اژه ای اعلام کرد اسامی 
این افراد به دســتگاه قضایی کشور اعلام نشده است. او بار دیگر در 
۱۶ آذر ســال گذشته و در دیدار با دانشجویان تاکید کرده بود:»هنوز 
در رابطــه با پرونده چای دبش هیچ  مدیر متخلف دولتی به ما معرفی 
نشده است.« ســکوت یا حمایت دولت رئیســی از وزیر سابق جهاد 
کشاورزی به جایی رسید که غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادی، نماینده 
ادوار مجلس در واکنش به آن گفت: »کاش آقای رئیســی شــجاعانه 
می گفت که آقای ســاداتی نژاد را برای ایجاد چه مشکلاتی در وزارت 
کشــاورزی برکنار و حذف کــرد. چرا حکم دادگاه آقای ســاداتی نژاد 
بخشــیده می شود؟ چرا نتیجه دادگاهش را مکتوم می گذارید؟ آقای 
رئیســی بد متوجه شده اســت و می خواهد بگوید در دولت من اصلًا 
فساد اتفاق نمی افتد.« نکته آنکه نخستین بار در اسفند ۱4۰۲ بود که 
خبری مبنی بر صدور حکم قطعی ســاداتی نژاد منتشر شد؛ حکمی 
که در دی ماه و همزمان با تایید صلاحیت او برای رقابت در راســتای 
کسب کرسی نمایندگی مجلس صادر شــد. براساس این حکم او به 
تحمل ۳ سال حبس تعزیری و محرومیت از خدمات دولتی)اشتغال 
به خدمات دولتی( به مدت ۳ســال محکوم شــده بود. بیراه نیســت 
اگر بگوییم حکم ســه سال حبس ساداتی نژاد نمی تواند مربوط به دو 
پرونده فســاد مالی باشد و به نظر می رسد این حکم تنها در ارتباط با 
همان پرونده »نهاده های دامی« صادر شــده و از سرنوشــت پرونده 
چای دبش و نقش ساداتی نژاد و سایر افراد زیرمجموعه او در این فساد 
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محکومیت وزیر سابق

مالی کم سابقه خبری در دست نیســت. وزیر سابق جهاد کشاورزی 
و رئیس ســابق کمیسیون کشــاورزی مجلس که برخی او را متهم به 
سوءاســتفاده از جایگاهش در مجلس می کننــد،  در زمان صدارتش 

قول داده بود کشور را به »اقتدار غذایی در خاورمیانه« برساند. 

از ریاست دانشگاه تا کسوت صدارت �
یک فعال سیاســی که نمی خواهد نامش فاش شــود به هم میهن 
می گوید: »ساداتی نژاد در سال ۱۳84 معاون دانشگاه شهرکُرد بود. 
برادرانش هم هر یک سمت هایی دارند مثلًا یکی از آنها روحانی است 
و از مسئولان یکی از دانشگاه های تهران ، دیگری هم روزنامه سراج را 
دارد،  برادران دیگرش هم سمت هایی دارند.« این منبع آگاه به نقل از 
یکی مسئولان دانشگاهی دولت خاتمی عنوان می کند:»ساداتی نژاد 
در جریــان مرحلــه اول انتخابــات نهم ریاســت جمهوری، مســئول 
ســتاد دانشگاهیان حامی هاشــمی بود. اما در دور دوم که احساس 
کرد هاشــمی اقبالــی نــدارد در ســتاد دانشــگاهیان احمدی نژاد 
مشغول به فعالیت شــد. او در دولت احمدی نژاد به ریاست دانشگاه 
کاشــان منصوب شــد.« او تاکید می کند که دانشگاه کاشان یکی از 
دانشــگاه های اصلاح طلب پیشرو در کشور است که در زمان ریاست 
ساداتی نژاد با چالش های بسیاری مواجه شد مانند تعطیلی انجمن 
اسلامی و اخراج و عدم تمدید قرارداد با اساتید معترض که بعضاً عضو 

شورای هماهنگی اصلاحات بودند. 
ریاست وزیر سابق بر دانشگاه کاشان تا سال ۱۳9۰ ادامه می یابد 
تا اینکه در زمان ریاست فرهاد رهبر بر دانشگاه تهران،  سمت مدیریت 
اداری و مالی این دانشگاه به او واگذار می شود. سیر ترقی این فرد اما 
ادامه می یابد و ساداتی نژاد در دوران وزارت کامران دانشجو بر وزارت 
علوم، به عنوان معاونت پارلمانی این وزارتخانه منصوب می شود. این 
فعال سیاسی در ادامه به فعالیت های سیاسی نماینده سابق مجلس 
اظهار می کند:»در ماجرای انتخابات مجلس دهم درحالی که شورای 
اصولگرایان مرکز مایل به حمایت از محمدحسن قدیری ابیانه بودند 
امــا شــورای اصولگرایان کاشــان تصمیم به حمایت از ســاداتی نژاد 
گرفتند و این فرد هم با اســتفاده از ارتباطاتی که در کاشــان داشت، 
گوی ســبقت را ربود و کاندیدای جبهه اصولگرایی این حوزه شد و در 

نهایت رای هم آورد.« 

اتفاقات دوران مسئولیت �
این فــرد تاکید می کند که در زمان ریاســت عیســی کلانتری بر 
سازمان محیط زیست او متوجه می شود که میزان درخواست صدور 
مجوز معدن در اســتان اصفهان به خصوص شهرستان کاشان و آران 
و بیدگل بســیار زیاد شده است:»کلانتری موضوع را بررسی و درباره 
آن پرس وجو می کند و متوجه می شود که ساداتی نژاد نماینده مجمع 
نمایندگان اســتان اصفهــان در کمیته واگذاری معادن اســتانداری 
اســت. در آن کمیتــه و در آن مقطــع زمانــی بــود که چنیــن فعل و 
انفعالاتی در کمیته مذکور رخ داده بود. همچنین در دوران نمایندگی 
ساداتی نژاد، مجوز احداث کارخانه ذوب آهن در حاشیه شهر کاشان 
و کویر مرنجاب صادر شــد؛ مجوزی که پیوســت ها و اســتعلام های 
محیط زیستی آن لحاظ نشده بود. همچنین ساداتی نژاد و همکاران 
او قصد تاسیس کارخانه سرب بدون استعلام محیط زیست و شورای 
تامین اســتان کاشــان را داشــتند که به دلیل مواجهه با اعتراضات 

مردمی متوقف شد.« 
ایــن منبــع آگاه از فعالیت های او برای کســب کرســی ریاســت 
کمیســیون کشــاورزی مجلس هم می گوید: »در اولین سال مجلس 
یازدهم، رســانه ها مطرح کردند که چند روحانی فاقد تخصص،  عضو 
کمیسیون کشاورزی هستند که این مسئله در واقع ترفندی بود برای 
اینکه ساداتی نژاد به عنوان رئیس کمیسیون کشاورزی انتخاب شود.« 
او در انتخابات ریاســت جمهوری ۱۳9۶ در کاشــان سخنرانی بسیار 
تندی علیه روحانی کرد؛، موضوعی که این فعال سیاسی به آن اشاره 
کرده و ادامه می دهد:»در آن زمان دوستان او در ستاد رئیسی فعالیت 
می کردند. به هر حال بعد از انتخاب رئیســی او با فشــار به استاندار و 
وزیر کشــور موفق شــد فرد مورد نظر خود را به عنوان فرماندار کاشان 
منصوب کند؛  فردی ضعیف که توانست بر او مسلط شود.« این منبع 
آگاه می گوید:»کاظمینــی قائم مقام وزیر کشــاورزی به من گفته که 
رئیسی تا روزهای آخر هم قصد داشت فرد دیگری را معرفی کند. ولی 
ما با ارتباطاتی که داشتیم موفق شدیم که ساداتی نژاد را معرفی کنیم. 
در ســایه بی توجهی ها در وزارتخانه تحت تصدی ساداتی نژاد اتفاقی 
بزرگ و تاســف انگیز رخ داد به این معنــا که او افراد غیرمتخصص را از 
خارج از وزارتخانه به بدنه ایــن مجموعه تزریق کرد. تغییرات در زمان 
او فلــه ای و رابطه ای بودند و مدیران به کرات تغییر می کردند. مثلًا در 
دو ســال وزارت او یک معاون وزیر چند بار عوض شــد که این تغییرات 
تنــش زیادی به بدنه وزارتخانه وارد می کرد. شــرایط به گونه ای بود که 
یک کارشناس با سابقه و مدرک تحصیلی بالا باید زیردست فردی کار 
می کرد که هیچ شناختی با حوزه کاری او نداشت. این مصائبی بود که 
ما در زمان وزارت ساداتی نژاد بر وزارت جهاد کشاورزی شاهد بودیم.« 

بازخوانیسوابقوپروندههایسیدجوادساداتینژاد
اولینوزیرجهادکشاورزیدولتسیزدهمکهرئیسقوهقضائیه
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گزارش شهر

روز گذشته تفریغ بودجه ۱4۰۱ شــهرداری بار دیگر آتش 
تنش را به دامان شــورای شــهر تهران انداخــت و بار دیگر 
درخواســت حضور شــهردار تهران در صحن علنی توسط 
برخی از اعضای شــورای شــهر کار را به جایی رســاند که 
مهدی چمران، رئیس جلســه با تشــر به ناصر امانی سعی 
کرد آرامش را به شــورای شــهر تهران بازگرداند. در نهایت 
تنها تکالیف شــهرداری تهران رای آورد تا تفریغ از رسیدن 
به تصویب نــاکام بمانــد، چراکه در یکــی از طولانی ترین 
جلســات علنی، ایرادات بسیاری بر تفریغ وارد شد. این در 
حالی اســت که شهرداری در این ســه سال اخیر با ادعای 
شــفافیت و انضباط مالی به خود بالیده است اما آنطور که 
برخی از اعضای شورای شهر تهران می گویند؛ »متاسفانه 
کارنامــه قابل قبولــی را در حوزه مالی و بودجــه در تهران 

شاهد نیستیم.«
آنطور کــه اعضای شــورای شــهر تهران اعــلام کردند 
چندین بار این تفریغ بودجه به کمیســیون برنامه و بودجه 
شورای شــهر تهران آمده، اما ایرادات، کمیسیون را مجبور 
کرده که تفریغ را به شــهرداری بازگرداند تــا ایرادات آن را 
برطرف کنند. بــا وجود همکاری و ارفاقی که کمیســیون 
برنامه و بودجه شــورای شــهر تهران داشــته، شــهرداری 
نتوانسته بود تفریغ بودجه  قابل قبولی را به پارلمان شهری 

پایتخت ارسال کند.

زاکانی به شورای شهر نیامد �
عــدم حضــور زاکانی در این جلســه محل بحــث بود و 
برخی از اعضای شــورای شــهر بــر این عقیــده بودند که 
شــهردار باید باشــد و برخــی دیگر می گفتنــد حضورش 
الزامی نیست. آن دســته از اعضای شورای شهر تهران که 
معتقدند؛ مهم ترین سند مباحث مالی تفریغ بودجه است، 
خواســتار حضور شهردار و پاسخگویی او در مقابل اعضای 

شورای شهر تهران بودند. 
ناصر امانی، عضو شورای شهر تهران 
در ابتدای این جلســه اعلام کرد: »برای 
خوانده شــدن گزارش تفریغ بودجه، دو 
ایراد وجود دارد. اول اینکه اگر قرار است 
به تفریغ بودجه شــهرداری رســیدگی شــود، طبق قانون 
شهردار تهران باید در جلسه حضور داشته باشد. دوم اینکه 
اگر این گزارش برای تصویب به صحن ارائه شده، خواندن 
گزارش حسابرس معنایی ندارد. این گزارش باید از دستور 
خارج شود و در جلســه دیگری به کارنامه مالی شهرداری 
رسیدگی شده و به تصویب برسد.« میثم مظفر، دیگر عضو 
شــورای شهر تهران اعلام کرد که شــهردار برای حضور در 
این جلســه الزام قانونــی ندارد چون گزارش حسابرســی 

است.
مهدی اقراریان هم گفت: »در رونوشــت جلســه امروز 
شما )مهدی چمران( نوشته اید: جناب آقای دکتر علیرضا 
زاکانی، شهردار محترم تهران سپاسگزار است رأس ساعت 
۱۰ بــه منظور بررســی لایحــه تفریغ بودجه ســال ۱4۰۱ 
شهرداری تهران در جلســه حضور بهم رسانید. یعنی شما 
از زاکانــی دعوت کردید اما به هر دلیلی شــهردار تهران در 

جلسه حضور ندارد.« 
مهدی چمران، رئیس شــورای شــهر تهران معتقد بود: 
»زاکانی باید برای ارائه و بررســی تفریغ بودجه از شــورای 
شهر تهران تقاضای جلسه کند. اما شهردار تهران تقاضای 

جلسه نکرده است.«

بازگشت به دوره قالیباف �
شــورای  نایب رئیس  ســروری،  پرویــز 
شــهر تهــران امــا بــه دوره شــهرداری 
محمدباقــر قالیبــاف و زمانی کــه ناصر 
امانــی به عنوان معاون قالیباف در صحن 
حضور داشت اشــاره کرد و آن روزها را به یاد امانی آورده و 
گفت: »بنده یادم نمی آید یک بار در جلســه بررسی تفریغ 
بودجــه آقای قالیباف شــرکت کرده باشــد. در دوره پنجم 
نمی دانم چــه اتفاقاتــی رخ داده اســت.« او رو به مهدی 
چمران تاکید کرد: »شــما ۱۳ تا ۱4 ســال رئیس شــورای 
شــهر تهران بودید و بهتر می دانید تفریغ بودجه چگونه در 
دوره های گذشته مورد بررسی قرار می گرفت. اما سوال من 
این اســت که در همین دوره شــورای شهر ســال گذشته 
تفریغ بودجه را بدون حضور شــهردار تهران تصویب کرده 
است. اگر رویه این است که شهردار در شورای شهر حاضر 
باشد، پس تکلیف آن مصوبه شورای شهر چه می شود؟ اگر 
آن مشــکلی نداشته چرا الان یک ساعت وقت شورای شهر 

را گرفتیم؟«
ناصر امانی در پاســخ ســروری گفت: »من می خواهم 
از دوســتان خواهش کنم اینکه زمانی من معاون شــهردار 

تهران بودم را در ســر من نزنند. من که الان معاون شهردار 
نیســتم. من عضو شورای شــهر و نماینده کوچک منتخب 
مــردم تهران هســتم و در ابتــدای دوره ســوگند خوردم به 
خــدا و قرآن مجید که طبق قانون عمل کنم. چه اشــکالی 
دارد من از قانون بگویــم؟ بگذارید بحث ها صورت بگیرد. 
این بحث ها سیاســی نیســت بلکه قانونی است. برداشت 
هر کدام از ما از قانون باعث رشــد و تعالی شــورای شــهر 
می شود. جایگاه شورای شهر را ارتقا می دهد. اتفاقاً بحث 
درباره ایــن موضوع عیــن بیت المال و رعایــت حق مردم 
اســت. اگر در یک دوره ای اعضای شورای شهر از شهردار 
تهران نخواستند که به صحن بیاید را خودشان باید جواب 
بدهند. من عضو شــورای شهر تهرانم و می گویم که چیزی 
به نام گزارش تفریغ بودجه نداریم بلکه گزارش حسابرسی 
ســازمان ها و شــرکت ها، همچنین تفریغ بودجه را داریم. 
نمی شــود بگوییم که یک بــار گزارش تفریــغ را بخوانیم و 
یک بار با حضور شــهردار تهران تفریغ را تصویب می کنیم. 
مــن می گویــم در قانون چنیــن تفکیکی صــورت نگرفته 

است.«
در جای دیگری سروری با دادن لقب »مرد همیشه تذکر 
شورای شهر« به امانی گفت: »من گفتم در دوره چهارم که 
آقای امانی معاون بوده اســت... گناه کبیره کرده ام؟ حالا 
نمی دانم چرا ایشان اینقدر از معاونتش خوفناک است و تا 
اســم معاون می آید می گوید نگویید من معاون بودم. بحث 
من این اســت که در دوره چهارم معاون بوده است. نگفتم 
ایشــان الان عضو شورای شهر نیســت و نگفتم ایشان آدم 
بدی بوده یا بد عمل کرده اســت. ســوال من این است که 
ایشان چندبار باید تذکر بدهد؟ تا ساعت ۱۲ هر کسی که 
صحبت می کند ایشــان هم می خواهد تذکــر بدهد؟ باید 

مدیریت شود و یک جا قطع شود.«

اعتراض تان را برای فرمانداری بنویسید �
پس از تمام این فرازونشــیب ها بــا ورود مهدی چمران 
قرار شــد این جلســه بدون حضور زاکانی، شــهردار تهران 
پیش بــرود. امانی که به این موضوع اعتراض کرد، چمران 
با تشــر گفت: »اعتراض تان را کتباً به فرمانداری بنویسید. 
دیگر ســاکت باشــید آقای امانــی. خواهش کــردم. بس 
اســت دیگر.« ناصــر امانی قصد خروج از شــورای شــهر 
تهران را داشــت اما با پادرمیانی حبیب کاشــانی منصرف 
شــد، اما پس از اســتماع گزارش حســابرس گفت: »من 
فقــط دو بند گزارش حســابرس را می خوانــم بعد تصمیم 
بگیریم کــه به این گــزارش رای بدهیم یا خیــر. بند ۱-۵ 
در فرآیند بررســی تفریغ بودجه عملکرد واقعی شــهرداری 
تهران که از سیســتم مالی استخراج شــده است مبنا قرار 
گرفتــه و بــا توجه بــه اینکه حسابرســی نشــده، در مورد 
صحت آن اظهارنظری نمی شــود. مضاف بر اینکه کدینگ 
حساب های شهرداری با کدینگ بودجه ای متفاوت است و 
امکان مطابقت منابع و مصارف واقعی درج شده در تفریغ 
بودجه با سیســتم فایننــس به طور کامل میســر نگردیده 
اســت. دوم اینکه بررسی بودجه صرفاً مربوط به شهرداری 
تهران بوده و شامل بودجه سازمان ها و شرکت های وابسته 
بــه شــهرداری نیســت و بررســی آن مســتلزم در اختیار 
قــرار داشــتن اطلاعــات مالی ســازمان ها و شــرکت های 
وابسته به شــهرداری اســت. در حقیقت حسابرس درباره 
از بودجــه شــهرداری  تومــان   4۱هــزار و ۲۰۰ میلیــارد 

اظهارنظر نمی کند.«

صفر ریال دولت �
محمــد آخونــدی، رئیس کمیســیون 
برنامه و بودجه شورای شهر تهران نیز 
درباره گزارش تفریــغ بودجه تاکید کرد: 
»بررسی تفریغ بودجه بر عهده شوراست 
که این گزارش آماده شــده، منصفانه، بدون جهت گیری و 
همراه با نقد ســازنده است. عملکرد شــهرداری در تحقق 
بودجه، 8۰ هزار و ۳۵۵ میلیارد تومان بوده است که از این 
میزان، ۱۱ هزار ۲7۲ میلیارد تومان آن، غیرنقد و غیرقابل 
تخصیص بــوده و ۶9 هزار میلیارد تومان نیــز درآمد نقد و 
غیرنقــد شــهرداری در ســال ۱4۰۱ اســت. از ســال 8۶ 
تاکنون، دریافتی از دولت تقریباً صفر بوده است و در مترو 
و اتوبوس دریافتی نداشــتیم. حتی در سال های 97 و 9۶ 
نیز که شورای شهر و دولت همراه بودند باز هم درآمد صفر 

است.«
آخونــدی بــا اشــاره بــه مصــارف بودجــه بــه تکفیک 
واحدهــای اجرایی، تاکید کرد: »در بخش معاونت حمل و 
نقل از ۱۳ هــزار و ۵۰۰ میلیارد تومان بودجه مصوب، ۱۰ 
هزار میلیارد تومان هزینه کرده اســت.  شهرداری ۶9 هزار 
میلیارد تومان درآمد کسب کرده و ۵۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد 
تومــان هزینه داشــته اســت. از این تعداد 8 هــزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان موجودی نقد پایان دوره اســت که به ۱4۰۲ 
منتقل شــده اســت. برای رفع مشــکل انحراف از بودجه، 
در ســال ۱4۰۲ اصلاحیه بودجه شــهرداری را نپذیرفتیم. 
 چراکــه وقتی بودجه در صحن مصوب شــده اســت، باید 

اجرا شود.«

زاکانی نیامد
اختلاف بر سر الزام حضور شهردار در جلسه گزارش حسابرسی در شورای شهر تهران 

گزارشگرشهریهممیهن
پریسا هاشمی


